
ZADVOR
V Zadvoru se je 7. oktobra

izoblikoval tudi zbor delegacij,
ki šteje 30 članov. Na dnevnem
redu so bile kar štiri točke.
Seveda pa se je zbor najprej
konstituiral, in sicer tako, da je
predsednik zbora postal mladi
Janez ALIČ, študent matema-
tike, Cesta 13. julija 68, za na-
mestnika predsednika pa ko-
rnercialna delavka Marija
ŠKORJA s Sostrske ceste štev.
12. Po obravnavanju nadaljnjih
točk je zbor izvolil še odbor za
splošni Ijudski odpor, imenoval
štab civilne zaščite, izvolil svet

• krajevne skupnosti in delegata v
samoupravno stanovanjsko
skupnost ter določil podpisnika
tega samoupravnega sporazuma.
Veliko je bilo tudi govora o
bodočih nalogah zbora delega-
cij na področju krajevne skup-
nosti Zadvor, saj je naš kraj
komunalno neurejen, pa tudi
urbanistično še ni obdelan. Med
nalogami za bodoče delo je bilo
tudi nekaj kritike na račun ob-

činske komunalne službe, ker
stvari vse prepočasi rešuje.
Tako je bila predmet debate
gradnja avtobusne postaje pri
odcepu Poti heroja Trtnika na
Litijsko cesto... Za avtobusno
postajo so bila menda že dolo-
čena sredstva in opravljen loka-
cijski ogled, toda ni znano, kje
se je zataknilo. Poleg tega so
delegati ponovno sprožili pro-
blem korekture vodnega toka
ob poti v Podgorje, kjer je za-
radi pomanjkljivega odvodnja-
vanja 5. oktobra vdrla voda v
Sostro, poplavila nekaj hiš in v
kleteh povzročila materialno
škodo. Posledice bi morala po
mnenju delegatov prevzeti
LJUBLJANSKA MLEKARNA
kot pravni naslednik bivše kme-
tijske zadruge Polje. Problem je
bil že večkrat načet, vendar je
ostalo stanje nespremenjeno.
Zadnje poročilo o poplavah pa
naj bi to vprašanjč spravilo z
mrtve točke.

Delegati pa so javljali še dnt-
ge posledice deževja. Tako je v
Podmolniku na cesti IV. reda
voda podrla betonski most in
onemogočila prometne zveze v
gomjem delu Podmolnika. Prav
tako je voda podrla betonski
most v Podlipoglavu in tako
odrezala naselji Šentpavel in
Brezje. Oba primera sta bila
sporočena občinski komunalni
službi, ki je dolžna ukreniti vse,
da bodo mostovi obnovljeni, do
tedaj pa urediti potrebne ob-
voze. Upamo, da bo temu tudi
res tako.

Predsednik delegacije krajev-
ne skupnosti Zadvor tovariš C.
JERIHA je izrazil željo, da bi se
na terenu KS Zadvor sestal širši
politični aktiv, kateremu bi de-
legacija poročala o treh sejah
občinske skupščine; do tedaj
tega ni mogla storiti, ker še ni
bilo zbora delegacij, za silo pa
je poročala svetu krajevne skup-
nosti starega sklica. JERJHOV
predlog je bil osvojen in tako se
je 16. oktobra sestal poUtični
aktiv KS Zadvor. Na njem so
bili zastopani delegati iz zbora
delegacij, novoizvoljenega sveta
KS, delegadja KS, odborSZDL
in člani ZK z našega terena. Na
dnevnem redu sta bili dve točki
dnevnega reda, in sicer poročilo
delegacije KS Zadvor o delu v
občinski skupSčini in razprava
o trgovski mreži na našem te-
renu.

O delu v občinski skupščini
je poročal tovariš JERIHA in
poudaril zlasti tisti del, ki se
tiče dela in življenja krajevne
skupnosti

Pri arugi točki je bil govor
predvsem o zapori trgovskega
lokala v Dobrunjah - tako je
odločila sanitarna inšpekcija.
Poročal je tajnikKS tovarišKa-
stelic, ki fe dejal, da je bila hiša
sodedičev Korbar iz Hrušice
sodno ocenjena že v septembru
1973. Predlog za odkup te hiše
pa je bil podan na seji sveta KS
Zadvor v maju 1974. Seveda je
bilo potrebno urediti vse po-
trebno za odkup stavbe. Občina
je morala dobiti soglasje od
LUZ, potrebna je bila odmera
funkcionalnega zemljišča za po-
trebe trgovine, sestaviti je bilo
treba kupoprodajno pogodbo,
še poprej pa uskladiti soglasja in
želje med prodajalci in kupci;
to soglasje pa je bilo težko do-
biti in uskladiti želje ter po-
trebe med bodočim kupcem in
prodajalcL Za zdaj je urejeno
toliko, da so vsa nesoglasja od-
stranjena in opravljena je geo-
detska izmera. V pripravi je de-
lilni načrt, potem pa bo treba
ponovno skleniti kupoprodajno
pogodbo (prve brez geodetske
izmere lastniki oziroma proda-
jalci niso hoteli podpisati), ure-
diti prenos lastništva in drugo.
Za ureditev tega sta se precej
prizadevala tajnik in predsednik
sveta KS, žalpa v tako kratkem
času res ni bilo mogoče urediti
vsega, če smo poleg tega še
odvisni od geodetskega biroja.

Zdaj je lokal v Dobrunjah zaprt
in čaka odkupa ter preureditve.
Na seji sveta KS Zadvor v maju
1974 je bilo namreč sklenjeno,
da bo KS Zadvor odkupila hišo
in funkcionalno zemljišče. V ta
namen bo najela pri skladu za
pospeševanje trgovine, gostin-
stva in obrti posojilo v višini
vseh stroškov. Šele potem, ko
bo vse to urejeno, bo trgovsko
podjetje Mercator adaptiralo
notranje prostore. Kako bo z
zunanjostjo hiše, zaenkrat še ni
znano. Znano je le to, da je hiša
v zelo slabem stanju.

V naslednjih dneh se bo mo-
ral sestati svet krajevne skup-
nosti novega sklica. Ta ima 15
članov, izvoliti pa bo moral še
številne komisije in potrditi že
obstoječe odbore. Izbor v de-
lovne organe KS ni lahek, kajti
samoupravljanje v krajevni
skupnosti je po novem statutu
dokaj obširno in bo v vseh
samoupravnih telesih v KS delo-
valo okoli 170 do 180 občanov.
Izbor toliko aktivnih Ijudi v
naši KS, ki šteje koifiaj nekaj
čez 3000 prebivalcev, res ni
lahek.

Če bo delo organizirano po
statutu in če bodo občani, ki
sodelujejo v krajevni samoupra-
vi, dovolj aktivni, potem bodo
zlahka opravili delo. Če pa bo
manjkah aktivnosti, potem
tudi število v samoupravi ne bo
prispevalo k zastavljenim
ciljem.

ALOJZ KASTELIC


